
Protokół Wspólnego 

 Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach 

z dnia 26 października 2020 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Tułowicach i trwało  

od godz.1600 do godz. 1645.  

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych. 

Nieobecny Radny Tomasz Gala i Radny Krzysztof Ptak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Frèdèric Coppin otworzył posiedzenie Komisji i przekazał 

prowadzenie obrad Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Krzysztofowi 

Chodorowskiemu, który stwierdził ich prawomocność i przywitał przybyłych na posiedzenie. 

Następnie przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Komisji Wspólnej (Przewodniczący Rady) i przekazanie przewodnictwa Komisji  

Panu Krzysztofowi Chodorowskiemu.   

 

2. Przedstawienie Porządku Obrad Komisji.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub 

worek. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego linii elektroenergetycznej 110 kV GPZ Hajduki – GPZ Tułowice na obszarze 

Gminy Tułowice. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Tułowice 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.  ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz  sołtysów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

9. Wolne wnioski, różne dyskusje.  

10. Zakończenie obrad.  

 

Przewodniczący obradom zapytał czy są wnioski o zmianę porządku. 

Brak wniosków. 

 

Ad. 3. 

 

Barbara Nowak Inspektor do spraw gospodarki odpadami komunalnymi, poproszona przez 

prowadzącego posiedzenie o omówienie projektu uchwały, powiedziała, że ustawa z dnia  

13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, zobowiązuje gminę  

do ustalenia nowych stawek za pojemniki oraz worki przeznaczone do zbierania odpadów 

komunalnych w kwocie nie przekraczającej 3,2% przeciętnego miesięcznego dochodu 

rozporządzalnego na 1 osobę. Przedstawiła sposób wyliczenia tej kwoty i konieczność 

podwyżki opłat za odbiór odpadów. 

Barbara Nowak potwierdziła, że odpady jest coraz więcej, a co za tym idzie opłata za ich wywóz 

dla firmy Remondis jest coraz wyższa, przy równoczesnym spadku wpływów  do kasy Gminy  

z tego tytułu. 

 



Burmistrz Andrzej Wesołowski powiedział, bonus za kompostownik również pomniejszy 

wpływy, a czarę goryczy przelała ostatnia zbiórka gabarytów, których ilość jest zaskakująca.  

Wspomniał, że umowa z firmą Remondis obowiązuje do końca maja przyszłego roku,  

a proponowana kwota 25,00 zł. miesięcznie od osoby opłaty za odbiór odpadów jest wielkością, 

która pozwoli jedynie na zapłatę faktur, bez możliwości jakichkolwiek inwestycji. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski powiedział również, że Gmina nie ma wpływu na ilość 

wytwarzanych przez mieszkańców odpadów i sposobu ich segregacji, co jest ogromnym, 

problemem, szczególnie na osiedlach wielomieszkaniowych. 

 

Barbara Nowak przypomniała o konieczności niezwłocznego montażu monitoringu wizyjnego 

na PSZOK-u. 

 

Radny Andrzej Reszka powiedział, że osoby które mają zgłoszone kompostowniki dostarczają 

na PRZOK odpady BIO i to o dużej wadze. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij powiedział, że pod śmietniki na osiedlu jakaś firma 

podrzuca zderzaki samochodowe i potwierdził, że jest to duży problem, ponieważ Spółdzielnia 

nie może wywieź tego na PSZOK jako gabaryty. 

Poprosił o ponowną informację dla mieszkańców o terminie wywozu gabarytów i zapytał czy 

w tych 25,00 zł. jest również obsługa PRZOK-u. 

 

Barbara Nowak odpowiedziała, że są to pieniądze znaczone i nie mogą być przeznaczone na 

inny cel niż obsługa systemu gospodarowania odpadami komunalnymi i oczywiście w tym 

mieści się również obsługa PSZOK-u. 

 

Ad. 4. 

 

Poproszony o przedstawienie projektu uchwały sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego linii elektroenergetycznej 110 kV GPZ Hajduki – GPZ 

Tułowice na obszarze Gminy Tułowice Adam Ratuszny Inspektor do spraw Inwestycji  

i Budownictwa powiedział, że uchwała podjęta w zeszłym roku została w części uchylona przez 

organ Nadzoru Wojewody. 

Zapisy, które zostały uchylone przez Wojewodę były na tyle istotne, że zaszła konieczność 

wprowadzenia zmian w projekcie planu i ponowienie części procedury. Problem szczególnie 

dotyczył odcinka przeznaczonego do skablowania linii, która była istotnym elementem zmiany 

poprzedniego planu. 

 Gmina zleciła projektantom poprawę punktów wskazanych przez Nadzór i po ponownych 

uzgodnieniach oraz wyłożeniu projektu planu  uchwała została przedłożona Radzie. 

 

Ad. 5. 

 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski poproszony o omówienie projektu uchwały sprawie 

uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Tułowice z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.  ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2021 r. powiedział, że ustawa o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania 

rocznego Programu współpracy. 

Program został przygotowany zgodnie z zasadami określonymi w ustawie i jest istotnym 

elementem lokalnej polityki społecznej i finansowej Gminy. Zaznaczył, że zgodnie  

z rozporządzeniem podlega on konsultacjom z organizacjami pozarządowymi i w tym roku 

tylko jedna firma skontaktowała się  telefonicznie w tej sprawie. 



Ad. 6. 

 

Przewodniczący Rady Frèdèric Coppin powiedział, że w związku ze wzrostem najniższej 

krajowej i aby nie obciążać budżetu Gminy przygotowano propozycję uchwały dotyczącą diet 

radnych i sołtysów. 

 

Ad. 7.  

 

Poproszona o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk wskazała na poszczególne kwoty  wpływów i wydatków, ogółem 

stanowiące kwotę 85 tyś. zł. Poinformowała, że Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje zadanie  

w dziale wspieranie rodziny – asystenta w rodzinie w związku z COVID-19 oraz że wpłynął grand 

na realizację zadania „Zdalna szkoła” na zakup materiałów i urządzeń, zwiększono również środki 

na wymianę pieców. 

Powiedziała, że ostatni kwartał roku jest kwartałem decydującym i należy uporządkować budżet. 

Niewykorzystane środki na stypendia przeznacza się na dotację dla Żłobka Elephant, 

uporządkowany został również fundusz sołecki w związku z brakiem wydatkowania środków na 

zaplanowane imprezy, które zostają przeniesione na zakup materiałów np. na utrzymanie terenów 

zielonych. Środki przeznaczone na przebudowę drogi w Tułowicach Małych zostają przesunięte 

na budowę drogi w Skarbiszowicach. 

Brak pytań. 

 

Ad. 8.  

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przypomniała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej  

są konsekwencją zmian w budżecie, omawiając przy tym poszczególne punkty projektu uchwały. 

Wskazała, że do uregulowania były zarówno dochody jak i wydatki, ponieważ zostały dokonane 

przesunięcia pomiędzy paragrafami i dodała, że system pilnuje tych zmian i zostały one przez ten 

system zaakceptowane.  

Brak pytań. 

 

Ad.10. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

Ad.10. 

 

W związku z wyczerpaniem tematów prowadzący obrady, Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Spraw Gospodarczych Krzysztof Chodorowski zamknął posiedzenie Komisji Rady Miejskiej  

w Tułowicach. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 

 

Krzysztof Chodorowski 


